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Nevíte někdo jaké mají závodní stroje Access 300 úpravy???????????
xxHAVRANxx 13.10.2009 20:08:08

Holt Access no, asi dobrej oddíl (výrobce) :-DD
Řezňa- 13.10.2009 20:14:11

Já jel závody na sériovém accesu z pujčovny. Yamaha 250 nám na startu totálně ujela
tak nevím no.
alex71 13.10.2009 20:15:05

I poladěný access 250 umí pěkně lítat. :-DD
alex71 13.10.2009 20:15:55

Řezňa-> Musíš včas přidat plyn čéče :lol: :lol: :lol:
Řezňa- 13.10.2009 20:15:56

Jojo v přerově vyhrál kategorii do 300ccm r.w.d. na acc250, vyhrál taky ostravský
maraton ve své třídě.
Řezňa- 13.10.2009 20:16:21

alex71> Jo to mě taky napadllo ale on nám ujel všem accesum na startu.
r.w.d 13.10.2009 20:17:01

záleží hodně na tom kdo na tom sedí a úpravy tam nejsou až tak velké od seriovky pár
drobných úprav jen.
Ffabio 13.10.2009 20:17:44

Ono to jede,jen se musí vědět kam šáhnout a správně. :lol:
alex71 13.10.2009 20:18:14

Řezňa-> Ale pak jste ho určitě pojeli né?
Řezňa- 13.10.2009 20:22:26

r.w.d> Hele napiš Alexovi71 jak to byo stím na yamaze v přerově jak sme se zcukli.
Kdybych to psal já to by zas nikdo nepochopil :lol:
cort 13.10.2009 20:25:12

:-D :-D :-D
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VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:26:05

B-) Nějaká ta úprava tam bude, seriového Accesse bych si dala k snídaní ale ty na
závodech jsou dost dobrý. Chtěla bych vědět něco konkrétního, jaké úpravy tam jsou.
B-)
Řezňa- 13.10.2009 20:28:20

VITAMÍN-ka> Jezdíš na SMC?
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:29:08

Jasné :-DD B-)
zaks 13.10.2009 20:29:56

Vitamín-ka> Mazej do klubovny Boleslavačko :-D
Lupino68 13.10.2009 20:30:17

VITAMÍN-ka> však ono ti to taky jede dobře,až skočíš na 520 tak jim všem natrhneš
prd.. . :-D
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:30:46

Však tam se třeba taky přihlásim :-D B-)
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:31:35

Však ráda bych skočila na 520, je to v jednání :-DD
Ffabio 13.10.2009 20:33:24

VITAMÍN-ka> Jezdíš offroadmaraton,že?
r.w.d 13.10.2009 20:34:44

VITAMÍN-ka> no pokud jezdiš SMC tak ho taky uprav a bude ti to jezdit + - stejně
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:35:15

Jo jo jezdím B-), už se chystám tuten výkend na Ostravu :-DD
r.w.d 13.10.2009 20:36:53

VITAMÍN-ka> tak v ostravě mužem o tom pokecat co stím a porovnat komu to jede jak
:-)
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:37:34

r.w.d> No nějaké ty úpravy tam máme, ale v mezích finančních možností.
Ffabio 13.10.2009 20:37:46

Kamoš taky jede.Já bohužel ne nejsó lowe.Ale chci ject Milovice.
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:39:07

r.w.d> Jasně tak se klidně přihlaš tolik holek tam nejezdí tak mě 100% najděš B-) však
dáme sprint na 100m a uvidí se :D
Kabek 13.10.2009 20:40:02

podle mě access neni moc dobrej třeba do kategorie 300ccm je na tom konkurence
líp(blaster,yfm250,honda trx 250)ale spíš je to o výdrži jelikož na accessu se nemusí
spojkovat a když si na něj dáš ještě rychlopal tak se jezdí jako v bavlnce
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:40:23
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Jo jo Milovice jedu též, jezdím celý serial. Sem zvědavá jaké šílené bahno tam bude
tentokrát :-D
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:41:57

Kabek> To je sice fakt, ale když si to tak vemu kolik japonců jezdí semnou kategorii do
300...je jich pomálu
Ffabio 13.10.2009 20:50:24

VITAMÍN-ka> Jasně moc jich nejni.Jen super access a nejakej SMC.Je to o výdrži.Ten
tvuj stroj je takřka stejnej.Jen to chce vydržet správný tempo.Ty jedeš dobře,jen to
vždycky moc napálíš na začátku a ke konci máš fizičku v pr... :´-(
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:54:26

Však také už denně posiluju B-), ale já to musim hnád od začátku pač první půl
hodinku jedu juniory
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:57:58

Ffabio> a ty jezdíš offroad?? a jestli ju jaké máš startovní číslo?? B-)
VITAMÍN-ka 13.10.2009 20:59:00

Ale pořád mi nikdo nenapsal jaké jsou na těch Accessech úpravy B-)
Ffabio 13.10.2009 21:04:20

VITAMÍN-ka> Jo to je výrobní tajemství.Párkrát sem jel.Na příští sezonu se chystám
ject celej seriál.Snad to dopadne dobře a budu moct jezdit.Mám 511.
oldgreen 13.10.2009 21:04:46

No možná tovární :lol: :lol: :lol:
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:05:49

Ffabio> Njn však mě zajíma to tajemství :D
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:06:13

oldgreen> Hm tovární to asi nebude hele :-D
oldgreen 13.10.2009 21:07:28

Tak pak nevím :-(
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:11:05

No to ja též no :( jinčí bych se tu neptala :-D
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:15:34

Sakra se mi přetrhlo vlánkno, nikdo nepiše :´-(
oldgreen 13.10.2009 21:17:01

No ale ty nemáš Accessa?!!! Tak k čemu to vědět?
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:19:11

Abych věděla co tam jěště předělat abych byla rychlejší :-D B-)
oldgreen 13.10.2009 21:20:52

A co tak vyměnit značku?
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:23:46

NE na 100% NE dost možná to také nebude strojem, ale rukama, ale už se na to
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pracuje a příští sezóna bude husta :D
oldgreen 13.10.2009 21:26:38

Tak já tokové ambice nemám. Já jezdím pro radost a s respektem.
VITAMÍN-ka 13.10.2009 21:28:20

To já si jednou představuju závodní karieru :-D :-P B-) :-D
Kabek 13.10.2009 21:56:51

VITAMÍN-ka>Kabek> To je sice fakt, ale když si to tak vemu kolik japonců jezdí
semnou kategorii do 300...je jich pomálu

  čoveče do nedávna sem taky jezdil do 300ccm s balsterem a ty accessy jelikož vážej
o 90kg.víc tak to jelo bohužel já na to fizičku nemám a oni nemusí kvaltovat,že ty taky
jezdíš china cup,sem tě v tom prvnim závodě v cítově viděl :-D
HANS.Ltm 13.10.2009 22:12:28

Kabek> ty jsi byl v Cítově joooooooooo??????
Kabek 13.10.2009 22:14:28

HANS.Ltm>Kabek> ty jsi byl v Cítově joooooooooo??????

  no jasný,si tam byl taky?
Kabek 13.10.2009 22:15:31

ale msuim uznat že ty upravený accessové sou fakt pěkný
HANS.Ltm 13.10.2009 22:17:49

Kabek> jj byl,jel jsem Thaiwance na stejném stroji jako VITAMÍN-ka jen oranž barva. 
a na druhém závodě jsi byl taky????
Kabek 13.10.2009 22:21:58

nn na druhym ne krylo se nám to s ITP essox cupem hele tak to sem tě možná viděl že
je to ta svítivě oranžová
HANS.Ltm 13.10.2009 22:23:24

Kabek> jj ten kanárek :lol: :lol: :lol:
Kabek 13.10.2009 22:24:28

a byl si ted ana prvnim jo
HANS.Ltm 13.10.2009 22:28:00

jj na obou jen na tom druhém jsem jel jak na SMC tak i na RAPTÍKU :-D :-D :-D
Kabek 13.10.2009 22:29:00

aha hele možná si mě tam viděl já jel na modrym blasteru,jak v kategorii junior open
tak v quad open,na druhou jízdu sem ale jel na YFZ
HANS.Ltm 13.10.2009 22:33:27

čeeeeeeeeeeeeeče asi jooooooooooooo :-D :-D   koukám taky přesedáš :-D :-D
Kabek 13.10.2009 22:35:29
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jj ale zatim se spíš sjíždim,pojedeš tedka v praze ITP?
HANS.Ltm 13.10.2009 22:39:04

asi pojedu na Raptíku,chtěl bych do tý doby ale sehnat rozšiřovací podložky na něj
Kabek 13.10.2009 22:41:38

jóóó táta si je tedka taky dělá na raptora,hele pojed v kategorii profi
HANS.Ltm 13.10.2009 22:44:42

jak dělááááááááááá????  néééééééé neblázni co bych tam dělal,já na to nemam a
neříkám že mam na taky hobby   proč jedeš profi?????
Kabek 13.10.2009 22:46:59

no normálně si je dělá z duralu  hele jedu v profi páč jinde místo nebylo a je tam menší
konkurence než v profi
HANS.Ltm 13.10.2009 22:50:23

to jako hobby už je plné jooooooooooooo
Kabek 13.10.2009 22:51:00

no minule byla takže nm ale pojed v profi sic jedou díl ale neni tam taková konkurence
HANS.Ltm 13.10.2009 22:54:04

je někde k vidění kolik je přihlášenejch hobby a profi???????
Kabek 13.10.2009 23:00:37

jj je to v propozicích ale ty budou až příští týden,já vim že v hobby kategorii je víc lidí
ne ž v profi na 100%
HANS.Ltm 13.10.2009 23:05:04

jj už jsem to našel.to je mazes ze 68 přihlášenejch je snad 18 profi jen takže hobby
mazec (u) (u) (u)
HANS.Ltm 13.10.2009 23:16:54

VITAMÍN-ka :-$ promiň trocha jsme ti zadělali vlákno :-$ :-$
Kovboy 13.10.2009 23:20:57

Jak to tak sleduji na těch závodech, tak je fakt, že jsou accessy a acceessy a je v nich
rozdíl
virtual 13.10.2009 23:25:40

Kovboy>Jak to tak sleduji na těch závodech, tak je fakt, že jsou accessy a acceessy a
je v nich rozdíl

  (y) Presne tak! Nekterym to jezdi vyrazne lip :-)
KTMatěj 14.10.2009 09:35:48

Oni tam opravdu skoro žádné úpravy nejsou, otevřený výfuk, vyndané homologační
přepážky a to je většinou vše, třeba oproti SMC má Access lepší podvozek, to dělá
hodně, no a samozřejmě taky lepší jezdce :lol:
Tomas-JM 14.10.2009 09:55:54

Ted je ale rec o tristovkach, ne o 450 s foxama...
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cort 14.10.2009 10:12:17

Tomas-JM>Ted je ale rec o tristovkach, ne o 450 s foxama...

  No právě. ;-)
KTMatěj 14.10.2009 10:40:54

Tomas-JM> O těch taky mluvím, na tříkilu se opravdu moc věcí nemění, maximálně
válečky, sání a výfuk. Pozor pak na jezdce na 400, třeba David Buříval má i jiný
Variátor, ale ten už je schopen prohánět i 450.
VITAMÍN-ka 14.10.2009 12:13:46

Koukám jak se mi vlákno rozjelo :-D ale jsem si jistá, že sériový SMC je lepší než
Access, už jen třeba ta váha :-P  Pak už záleží na tom jaké se udělají úpravy B-) tak
jsem jen chtěla trošičku poradit :-$
Lupino68 14.10.2009 12:51:58

VITAMÍN-ka> (y) :-) :-DD :-D :-DD (y)
KTMatěj 14.10.2009 13:01:09

VITAMÍN-ka> Váha a výkon není vše :lol:
Kabek 14.10.2009 14:57:26

KTMatěj> je fakt že ty tlumiče na tomahawkovi sou dobrý,ale podle mě je to jenom o
jezdi a hlavně nmusí kvaltovat
VITAMÍN-ka 14.10.2009 16:31:57

KTMatěj> Jako to pochybuješ o mé jízdě či co??
VITAMÍN-ka 14.10.2009 17:11:12

KTMatěj> :-D :-P
Kabek 14.10.2009 17:55:57

VITAMÍN-ka> ty jezdíš Of road maraton?
KTMatěj 14.10.2009 18:04:42

VITAMÍN-ka> Ano :lol: :lol: :lol:   Kabek: Tomahawk je širší a nižší, líp sedí, když
každou zatáčku můžeš projet o 5km rychleji, na celém okruhu ti to nějakou tu vteřinu
udělá. ..
VITAMÍN-ka 14.10.2009 18:10:50

Kabek> Jo jo jezdím už 2 sezonu B-) :-DD
VITAMÍN-ka 14.10.2009 18:12:40

KTMatěj> Tak nepochybuj!!! však vše chce trochu času a jestli teď pochybuješ tak věř
že brzy nebudeš!! B-) :-P
cort 14.10.2009 18:23:11

VITAMÍN-ka>KTMatěj> Tak nepochybuj!!! však vše chce trochu času a jestli teď
pochybuješ tak věř že brzy nebudeš!! B-) :-P

  ???
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Kabek 14.10.2009 18:33:25

KTMatěj> jasný to sem vyděl,taková placka,proto na těch závodech v itálii do 300ccm
nemaj žádný skoky a jezděj jen po rovinkách, }:( :-D
Kabek 14.10.2009 18:33:52

VITAMÍN-ka> a jak si veděš?jezdíš do 300ccm že jo? :-D :-D :-D
VITAMÍN-ka 14.10.2009 18:37:17

Kabek> No já tam jezdim juniory starší tam sem teď v celk.pořadí 3. A v kategorii do
300 sem v celk. pořadí 6 :-D B-)
HANS.Ltm 14.10.2009 18:42:59

VITAMÍN-ka> :-DD :-DD šikulkaaaaaaaaaaaaaaaaa :-DD :-DD
Kabek 14.10.2009 18:50:01

HANS.Ltm>VITAMÍN-ka> :-DD :-DD šikulkaaaaaaaaaaaaaaaaa :-DD :-DD

  to jo  VITAMÍN-ka-to jsi dobrá a kolik ti je let?
VITAMÍN-ka 14.10.2009 18:52:02

Tak to děkuju :-) no teď v listopadu mi bude 15. B-) :-D
HANS.Ltm 14.10.2009 18:53:15

VITAMÍN-ka> doufám že to spolu oslavíííííííme :-D :-D :-D
VITAMÍN-ka 14.10.2009 18:54:34

HANS.Ltm> :D však to se jěště ňák pořeší :-D
Kabek 14.10.2009 18:55:43

VITAMÍN-ka> tak to pořádně oslav :-D :-)
HANS.Ltm 14.10.2009 18:57:51

jj to musíme :-D :-D já mam taky pětku na konci,takže musííííííííííme :lol: :lol: :lol:
VITAMÍN-ka 14.10.2009 18:59:10

:-D :-D B-) :-D :-DD
VITAMÍN-ka 14.10.2009 19:00:11

Kabek> Však jasné že to pořadně oslavím :D :-DD B-)
HANS.Ltm 14.10.2009 19:02:34

VITAMÍN-ka> doufám že tenhle B-) neznamená že jsem slepej starej +o( :-P :lol: :lol:
:lol:
Kabek 14.10.2009 19:08:48

já budu taky slavit pětku na konci
VITAMÍN-ka 14.10.2009 19:18:28

Kabek> Jo? No tak toe dobré :) B-)
HANS.Ltm 14.10.2009 19:20:06

Kabek> joooo ale ve školeeeeeeeeeeeeee na konci školního roku :lol: :lol: :lol:
Kabek 14.10.2009 19:21:31
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HANS.Ltm> no to si piš :-D
Řezňa- 14.10.2009 19:21:59

Koukám samý mladas to tu je. Ohledně toho přerova ještě. Měl jsem pujčeného
accessa300, dojel jsem třetí ale druhou jízdu jsem nepředjel tu yamahu 250. Druhého
accessa měl pujčeného známy co měl před tím SMC co má Vitamínka a říkal že access
líp jede a taky má lepší podvozek, ale taky říkál jestli to jeho smc nebylo špatně zajeto.
Kabek 14.10.2009 19:22:03

VITAMÍN-ka> to jo,hele já sem tě viděl na prvnim china cupu v cítově :-D že si tam
byla? :-D
HANS.Ltm 14.10.2009 19:24:30

Řezňa-> děkuji za toho ,,mlaďaseeeeeeeeeeee,, :lol: :lol: :lol: :-DD
VITAMÍN-ka 14.10.2009 19:31:16

Kabek> jj byla :) :-DD
Řezňa- 14.10.2009 19:33:27

HANS.Ltm> no nemáš zaco :lol:
HANS.Ltm 14.10.2009 19:41:03

VITAMÍN-ka> a vůůůůůůbec co ty tady zjišťuješ o Ac ????tobě se zdá že ti to jezdí
pomalu jooooooo????
Kabek 14.10.2009 19:47:38

Řezňa-> a to si jel jaký závody? :-D
Kabek 14.10.2009 19:48:19

VITAMÍN-ka> sem tě tam vyděl já sem tam jel na modrym blasteru
Ffabio 14.10.2009 19:55:15

Je pravdou,že extra úpravy na accessech nejsou.Nebo aspon o těch co
znám.Válečky,tryska,vejfuk,menší primární kolečko atd.Jenomže na offroudech,to mají
chlapci dotovaný a ví jen pánbůh co mají za úpravy.Např.co vyhrává do 300ccm má
foxy tlumiče ty jsou vydět a co nejni vydět tak to se můžeme jen dohadovat.S
Buřívalem sem párkrát jel závod.To měl ještě tříkylo,ale vůbec sem se na něj
nechytal.Je pravda,že to umí. :´-(
VITAMÍN-ka 14.10.2009 19:55:22

Kabek> Modrý blaster...A cos jel za kategorie? B-)
Kabek 14.10.2009 19:56:47

jak open tak juniory
Řezňa- 14.10.2009 20:01:41

Kabek> když byl sraz v Přerově tak tam se jeli i závody
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:02:58

Ffabio> No to je fakt do toho nikdo hold nevisí
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:03:20

VITAMÍN-ka> * nevidí
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:03:52
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Kabek> Jo už vim kdo si :D ale trvalo mi to :-D
Kabek 14.10.2009 20:05:12

VITAMÍN-ka> aspon že už víš,a ty taky jezdíš ty 4 hodiny?
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:08:08

Kabek> No teď na offroadech ty Horaždovice sem jela celé 4hodiny :-DD :-P
Kabek 14.10.2009 20:13:03

VITAMÍN-ka> tak to si dobrá že si to celé absolvovala,proč si nejela tu extrémní 4
hodinovku v milovicích?by sme se tam tak nějak sešly,skoro celá quadmanie :lol:
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:15:44

:-D nebyl pojízdný stroj víš :-) No jinčí sem se tam ale byla podívat.. B-)
Kabek 14.10.2009 20:17:35

jóó tak to je super,a co řikáš na to,je to stejný ajko offroad maraton?
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:24:23

Já bych řekla že ten offroad je víc offroadovej jak tuto :lol: ale zas jen ňáká ta trať :-D
nemůžu posoudit když sem viděla jen jeden závod víš co :D
Kabek 14.10.2009 20:26:42

:lol: jasný chápu,hele příští rok ho možná pojede kusit,tady od nás všichni :lol:
HANS.Ltm 14.10.2009 20:30:57

Kabek> hlavně neverbuj VITAMÍN-ku k Vám :[ :[ :[   VITAMÍN-KA - nenech seeeeeee
on je to pěknej vyyyyyyyykuuuuuuuk :lol: :lol: :lol: :lol:
Kabek 14.10.2009 20:36:38

HANS.Ltm> já nejsem vykuk :lol: já jí neverbuju
HANS.Ltm 14.10.2009 20:38:00

Kabek> :lol: :lol: já jen raději předvídám vííííííš :lol: :lol:
Kabek 14.10.2009 20:38:49

HANS.Ltm> a kam jí verbuju? :-D
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:39:47

:-D :-D Prý vykuk :-D
Kabek 14.10.2009 20:41:41

VITAMÍN-ka> já ani nwm o co se jedná :-D
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:42:36

Kabek> však ono je to asík jedno :-D
Kabek 14.10.2009 20:44:05

taky si řikám,ale zajímalo by me to :-D
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:46:10

Kabek> Jo ták, to je pak jinčí :-D :-D
Kabek 14.10.2009 20:48:12

VITAMÍN-ka> njn hele já sem na tom china cupu neměl moc času(ležel sem mezi
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jízdama)a tak sem neviděl abbolet byla si aspon an bedně?
VITAMÍN-ka 14.10.2009 20:52:03

Kabek> nn nebyla... :-( ale kdyby motorky aj 4koly udělali zvlášť tak ju..ae co naděláš
:-)
Kabek 14.10.2009 21:08:54

VITAMÍN-ka> jj to sem postřeh že sou tam i nějaký ty motorky,je to naprd
VITAMÍN-ka 14.10.2009 21:11:31

Kabek> To je, ale nemá cenu to hrotit. Byla sem spokojená pač ta trať byla skvělá :-D
Kabek 14.10.2009 21:14:34

VITAMÍN-ka> jóóó ta trat byla super akorát ty šutry bolely :lol:
HANS.Ltm 14.10.2009 21:14:52

neboj připravujou nová pravidla pro BABOLET,tak to pak určo bude lepší :-D :-D :-D   a
trať je dobrá jestě lepší než při prvním závodě
VITAMÍN-ka 14.10.2009 21:16:33

HANS.Ltm> No tak to doufám že trochu upraví ty pravidla. Pač aby jela moto proti
4kole je také divné
Kabek 14.10.2009 21:18:26

VITAMÍN-ka> taky si řikám  HANS.Ltm-a ty jsi pořadatel?
HANS.Ltm 14.10.2009 21:21:15

Kabek> nn nejsem ale bavil jsem se s kovbojem ten co nás startoval a říkal to i na
vyhlášení že nastanou změny.já tam jezdím trénovat teď v sobotu jsem tam byl jezdit
Kabek 14.10.2009 21:23:16

HANS.Ltm> a jak ta tart vypadá?
HANS.Ltm 14.10.2009 21:29:43

přijeď o víkend zajezdit a uvidíš :-D   ale trocha protaženy zatáčky v tom lesíku,lepší
pro kolky :-D ,a trocha prudší výjezd hned v prvním výjezdu za startovní rovinkou :-D
,jen jsem si to neuvědomil a flák jsem to tam jak za stara a šel jsem na špičku +o( (u)
auau,ale jak si na to zvykneš skáče to dobřé :-D
Kabek 14.10.2009 21:36:49

HANS.Ltm> to musí bejt super,a udělaly ste něco s tim jak je ta zatáčka v tom sjezdu?
:-D tam sem si dal málem na tlamu  hele rád bych o víkendu přijel ale asi to enstihnem
musíme přezout na ITP ale jetsli se tam pojedou tedka nějaký závody tak jedem
HANS.Ltm 14.10.2009 21:50:14

i ty dva zbylé dva sjezdy jsou širší je to o mnoho lepšíííííííí
Honiki 14.10.2009 21:50:48

nejede:) jel jsem proti 450 a pojel jsem ho:) :-DD
Kabek 14.10.2009 21:51:56

HANS.Ltm> to rád slyšim
HANS.Ltm 14.10.2009 22:02:44
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jestli to půjde jdu o víkend zase tam a mam zálusk na ten dvojáček svědí mě ručičky
na něj :-D ,ale nerad bych si namlel ústa (u) +o( na druhou stranu :-D :-D
Kabek 14.10.2009 22:04:00

HANS.Ltm> jo hele ten dvoják sem skočil jednou na YFZ a bylo to jen tak tak do
dopadu musel sem už v tý atáčce dát plnej
HANS.Ltm 14.10.2009 22:09:28

Kabek> faaaaaaaakt??tak nevím nevím s Raptorem (u) (u) ,je těžší užší to bude mazec
asi : : :-D
Kabek 14.10.2009 22:14:52

HANS.Ltm> jasný radši sem to skočil až na konci závodu v té poslední jízdě abych když
by to náhodou nevyšlo aby aspon dojel:-D ale s raptorem to dáš
Kovboy 14.10.2009 22:17:01

Jen trénujte, závod v Cítově se pojede 21.11. a pak další 26.12. tak jsem na ty
upravené a i neupravené Accessy zvědavej. Hodně přemýšlím, co dál s tou kategorií
Babolet.
Kabek 14.10.2009 22:21:26

Kovboy> 21.11. nejspíš přijedem :-DD
HANS.Ltm 14.10.2009 22:21:27

rozdělíííííííííííííííít :-DD :-DD :-DD
Kabek 14.10.2009 22:25:46

HANS.Ltm>rozdělíííííííííííííííít :-DD :-DD :-DD

  sem pro
VITAMÍN-ka 14.10.2009 22:46:12

též bych to rozdělila :) :-DD
HANS.Ltm 14.10.2009 22:48:31

tak co máš už nějakou dobrou zprávu od s..........??????
cort 15.10.2009 23:14:49

Kovboy> Tak jo. :-)
HANS.Ltm 15.10.2009 23:16:57

cort> taky přijedeeeeeeeeeeeeš ?????
cort 15.10.2009 23:26:54

HANS.Ltm> Přijedu, ale půjčím to. ;-)
HANS.Ltm 15.10.2009 23:29:03

komu a proč???????
cort 15.10.2009 23:38:54

HANS.Ltm> Já to neumím. Jednomu kámošovi. ;-)
Kabek 16.10.2009 14:21:21
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cort> pojed ty ne?to je naprd aby se kámoš vyblb a ty ne B-)
KTMatěj 16.10.2009 15:03:23

cort> Ideální, můžeš mi tam přivétzt tu zelenou
cort 16.10.2009 15:07:39

Kabek> Já to neumím. :-)   Matěji, pro tu si přijeď na Mikulášskou. ;-)
Kabek 16.10.2009 16:58:48

cort> na to peč :-D
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